

DOI: 10.18572/1812-3791-2022-4-34-38

Некоторые аспекты внесения изменений (исправлений) в имена собственные

Лобурев Сергей Никитович,

аспирант Института законодательства и сравнительного правоведения
при Правительстве Российской Федерации
ser-loburev@yandex.ru

В статье рассматриваются вопросы внесения изменений (исправлений) в имена собственные при разночтениях в их написании, принятия органами ЗАГС извещений-отказов по их корректировке, рассмотрения в судах общей юрисдикции указанной категории дел в особом производстве гражданского процесса.

Ключевые слова: внесения изменений (исправлений), извещения-отказы органов ЗАГС, решение суда, акты гражданского состояния.

Some Aspects of the Introduction of Amendments (Corrections) to Proper Names

Sergey N. Loburev

Postgraduate Student of the Institute of Legislation and Comparative Law
under the Government of the Russian Federation

The article discusses the issues of making changes (corrections) in proper names in case of discrepancies in their writing, the acceptance by the registry office of notices-refusals to correct them, consideration in the courts of general jurisdiction of this category of cases in a special civil procedure.

Keywords: amendments (corrections), notifications-refusals of the registry office, a court decision, acts of civil status.